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Angående innebandysarger i Stockholms stads 
idrottshallar 

 
Förslag till beslut 
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar 
 
1. godkänna förvaltningens svar på skrivelsen. 
 
 
 
 
Inger Båvner 
   Anders Berlin 
 
 
 
 
Sammanfattning 
Vid idrottsnämndens sammanträde den 19 december överlämnades en skrivelse av 
Caroline Silverudd Lundbom (fp). Enligt skrivelsen har många innebandyföreningar 
problem med att bygga upp och ta ned innebandysargar i idrottshallarna. Detta sker i 
samband med träning samt matcher och ar både tidsödande och tungt. Caroline Silverudd 
Lundbom (fp) föreslår att idrottsförvaltningen undersöker möjligheterna att inköpa 
moderna latta glasfibersargar. Finansiering kan ske med hjälp av sponsring. 
 
 
Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av driftavdelningen idrott inomhus 
 
Bakgrund 
Vid idrottsnämndens sammanträde den 19 december överlämnades en skrivelse av  
Caroline Silverudd Lundbom (fp). Enligt skrivelsen har många innebandyföreningar 
problem med att bygga upp och ta ned innebandysargarna i majoriteten av idrottshallarna. 
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Detta sker i samband med träningar samt matcher och är både tidsödande och tungt varför 
förvaltningen bör köpa in en lättare typ av sarg till samtliga idrottshallar. Den lättare typen är 
av glasfiberplast och är godkänd av Svenska Innebandyförbundet. I skrivelsen föreslås att 
förvaltningen bör se över möjligheten att köpa in sargen med hjälp av sponsring.  
 
Förvaltningens synpunkter  
Vid en inventering av idrottshallarna har konstaterats att 14 av 15 hallar idag har den lättare 
typen av sarg som efterfrågas. Liljeholmshallen som har den tyngre typen av sarg har totalt 
tre stycken sarger varav en är permanent på en bana. De två övriga ställs fram av föreningar 
vid första träningen/matchen under dagen och måste tas bort då det inte är innebandyträning 
vid nästa bokade träningstid. Idrottsförvaltningens förslag är att byta ut den tyngre sargen då 
det är dags får nyinköp. 
 
Förvaltningens förslag 
Förvaltningens förslag är att den idrottshall som har den tyngre typen av sarg bör byta ut 
densamma då det är dags för nyinköp. 
 
SLUT. 
 


